
From:                                 Voorzitter (Albert-Jan) 
Sent:                                  Thu, 22 May 2025 15:45:23 +0000 
To:                                      Griffier Opmeer 
Cc:                                      Penningmeester (Edwin); Secretariaat (Els) 
Subject:                             update vanuit recreatiepark West-Friesland voor de Gemeenteraad van Opmeer 
 

Geachte mevrouw de griffier van de gemeente Opmeer, 
   
  
  
   
   
Naar aanleiding van ons telefoongesprek hierbij mijn mail en tevens verzoek om in te spreken op 
de raadvergadering dd woensdag 28 mei. 
   
   
Het bestuur en haar adviseurs van Recreatiepark West-Friesland is al geruime tijd zeer 
constuctief bezig, samen met de projectgroep van de gemeente Opmeer, met een toekomstvisie 
van het park. 
   
Dank voor uw genomen moeite. Wij zien in dat dit vanuit de gemeente veel tijd, geld, inzet en 
geduld heeft gekost. Waarvoor nogmaals dank. 
   
Al deze inzet heeft de projectgroep in een Intentieovereekomst gegoten. 
Deze intentieovereenkomst hebben wij aan onze leden voorgelegd, om ter stemming te brengen 
tijdens een ALV. (Algemene leden vergadering).  
   
En hier begon voor ons als bestuur een traject wat ik kan vergelijken met een rit in een achtbaan. 
   
Wij hebben een kleine groep leden op ons park wat morbidus tegen de plannen is. En naar het 
zich laat aanzien ook minder fraaie maatregelen niet schuwt om haar gelijk te krijgen. 
Ons inziens is hun strategie om de zaken zo te frustreren dat er geen democratisch proces kan 
plaatsvinden waar een ieder lid van ons park zijn of haar stem op een nette ordentelijke manier 
kan uitbrengen. 
   
Dit heeft ook onnodig tijd gekost waardoor we bijna de spreekwoordelijke “boot” gemist 
hebben. 
   
Gelukkig hebben wij op 18 mei jl. een ALV kunnen beleggen waarin wij een zeer hoge opkomst 
qua leden vertegenwoordiging hebben behaald. 270 stemmen van de totaal 412 waren 
vertegenwoordigd in de vergadering. 
Wij hebben deze vergadering gevoerd met 4 beveiligers en op een neutrale locatie.  
   



   
De stemming ten aanzien van de intentieovereenkomst was: van de 268 uitgebrachte stemmen 
zijn er 203 voor, 46 tegen, 18 neutraal en 1 ongeldig. De voorzitter stelt vast dat daarmee het 
besluit dat het bestuur namens de coöperatie de intentieovereenkomst aangaat, is aangenomen. 
Een ruime meerderheid van stemmen is dus voor het aangaan van de intentieovereenkomst.  
En dus voor het verder gedetailleerd onderzoeken naar de haalbaarheid van permanent wonen 
voor ons park.  
   
Ik zal u verder niet vermoeien met de verdere notulen van de vergadering. Mocht u deze wel 
willen inzien kan dat natuurlijk. 
   
Tevens hebben de dwarsliggende leden ook geprobeerd zitting in het bestuur te nemen. Ook 
deze acties zijn met grote meerderheid van stemmen weg gestemd. 
   
Vriendelijk vragen wij u alsnog de optie van het aangaan van de intentie verklaring te overwegen 
en hier mee in te stemmen.  
Wij denken oprecht dat dit plan een haalbare zaak is en een voor beide partijen een goede en 
snelle oplossing bied voor de onwikkeling van beide gebieden. 
   
   
   
  
  
Met vriendelijke groet, 
  
  
Albert-Jan Roozen  
  
Voorzitter bestuur  
Recreatiepark West Friesland  

  
  



  


